
Video: Statsministerens nyttårstale 2019

Se videoen fra 09:58 til 12:50

https://www.nrk.no/norge/statsministeren-bekymret-over-lave-fodselstall-1.14362212


Statsministerens nyttårstale 2019

1. Hvorfor sier Erna Solberg i talen at vi trenger flere barn i Norge? → 

for å opprettholde velferdsamfunnet

2. Hvor mange barn må hver kvinne få i gjennomsnitt for å opprettholde 

befolkningsveksten? → Litt over 2,0

3. Erna Solberg sier hun ikke skal komme med noen “pålegg”. Hva er et 

pålegg? → Noe man må (har plikt til å) gjøre.

(Eller det vi har på brødskiva)
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4. “Et stadig økende antall barn blir nå til ved hjelp fra helsetjenesten”. 

Hva betyr å bli til? →
Å bli til - å begynne å eksistere, å bli skapt. Universet ble til for 14 

milliarder år siden. 

Å være til - å eksistere. Jeg er glad for at du er til. 

5. Hva sier Erna Solberg må gjøres for å få fødselsraten opp i Norge? → 

Det må legges bedre til rette å få barn i studietiden og tidlig i karrieren.

Hvis du vil, les denne artikkelen om foreldrene som hørte på Erna 

Solberg! 

https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/69gl4W/har-ti-barn-vi-hoerte-paa-deg-erna

